
Protokół Nr 7/19 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 26 listopada 2019r. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Andrzej Chatłas -Przewodniczący Komisji 

2. Agnieszka Seydak - członek Komisji 

3. Franciszek Fróhlke - członek Komisji 

4. Krzysztof Wilgosiewicz - członek Komisji 

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył przewodniczący Komisji Pan Andrzej Chatłas , witając członków 

Komisji. 

Następnie zebrani przyjęli porządku posiedzenia. 

1. Przygotowanie do kontroli „ Kontrola płac, wydatków rzeczowych i stanu zatrudnienia 

w PORADNI PSYCHOLOGICZNO-PEDAGOGICZNEJ W SĘPÓLNIE 

KRAJEŃSKIM,,: 

a. analiza materiałów kontrolnych (arkusz kontroli), 

b. wyznaczenia zespołu kontrolnego, 

2. Analiza danych i wniosków z kontroli przeprowadzonych we wszystkich szkołach 

powiatowych. 

3. Analiza finansowa (kosztowa) ewentualnego połączenia LO i ZSP w Sępólnie Kr. w 

jeden zespół szkół ze wspólną siedzibą. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie 

Ad. l.a. 

Radna A. Seydak zasugerowała, aby w kosztach zużycia wody i ścieków uwzględnić wielkość 

zużycia w m3. 

Komisja zaakceptowała arkusz kontroli, po wniesionej uwadze. 

l 



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że arkusz zostanie przesłany do 

jednostki kontrolowanej. 

Ad. 1 b. 

Przewodniczący Komisji wyznaczył zespół kontrolny w osobach: A. Seydak, A. Chatłas, 

Ad.l. c. 

Komisja ustaliła termin przekazania materiałów do 6 grudnia br. 

Ad. 2. 

Przewodniczący Komisji przedstawił zebranym przygotowana wcześniej analizę utrzymania 

szkół ( w załączniku). Zasugerował, aby wyniki kontroli przekazać Zarządowi Powiatu, 

Komisji Edukacji, Komisji Budżetu oraz Wydziałowi Edukacji Starostwa Powiatowego oraz 

Skarbnikowi Powiatu. 

Ad.3. 

Przewodniczący Komisji przedstawił kosztową symulację umiejscowienia dwóch szkół 

średnich ( LO i ZSP) w jednym budynku w dwóch wariantach: LO i ZSP w budynku LO oraz 

LO i ZSP w budynku ZSP. Zaproponował, aby tę analizę przekazać jednostką wskazanym 

wyżej. 

Ad. 4. 

Członkowie Komisji przyjęli protokoły z posiedzenia komisji bez uwag. 

Ad. 5. 

Przewodniczący Komisji przypomniał o konieczności sformułowania planu kontroli. 

Członkowie wnieśli propozycje do planu kontroli. 

Ad. 6. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący zamknął posiedzenie 

dziękując obecnym za kreatywne włączenie się do tematyki posiedzenia o godz. 1550. 

PRZEWODNICZĄCY 
KOMISJI REWIZYJNEJ 

RADY^DWIATU SĘPOLEjjSKIEGD 
Protokołowała: 
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